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Zwolle, 
13 oktober 2019 

Onderzoek mogelijkheden voor duurzame 
stadsdistributie op Voorsterpoort 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 14 oktober 2019 

gehoord de beraadslaging over Ontwikkel- en investeringsagenda Voorsterpoort 

constaterende dat 
De ontwikkeling van Voorsterpoort in fasen gebeurt; 
De infrastructuur op Voorsterpoort zo ontwikkeld wordt dat het 'de 
verscheidenheid aan functies faciliteert'; 
Dat er parkeerplaatsen toegevoegd worden in het gebied, waarbij goed gekeken 
wordt naar hoe deze ingezet kunnen worden voor dubbelgebruik. 

overwegende dat 
Er op korte termijn een nieuwe mobiliteitsvisie behandeld wordt, waarin het 
verduurzamen van mobiliteit in Zwolle een essentiele plek heeft; 
De (nieuwe) parkeerplaatsen in het gebied Voorsterpoort, mogelijk een geschikte 
locatie zijn voor overslag naar schonere, kleinere en stillere transportmiddelen; 
Door deze stadsdistributie minder groot verkeer de binnenstad in hoeft, en de 
overlast van laden/lossen in het centrum daardoor af kan nemen; 
Duurzame stadsdistributie bovendien een goede manier is om bij te dragen aan 
duurzaamheidsdoelen, aan het terugdringen van stikstof, aan een schonere lucht 
in Zwolle en aan een verhoging van de verkeersveiligheid in het centrum; 

roept het college op 
Samen met stakeholders en de afdeling Verkeer en Vervoer te 
onderzoeken of er (parkeer)plekken zijn op Voorsterpoort die (zo 
ontwikkeld kunnen worden dat ze) zich lenen als overslagplek voor 
duurzame stadsdistributie; 
Om, indien uit onderzoek blijkt dat hiervoor geschikte locaties zijn op 
Voorsterpoort, aan een concreet voorstel te werken om deze locatie ook 
(tijdelijk) in te zetten als overslagplek voor duurzame stadsdistributie; 
De raad over de uitkomsten van het onderzoek voor de zomer van 2020 
te informeren. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Namens fractie GroenLinks 
Sylvana Rikkert 
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